
Protokół Nr XXII/20  
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze 

w dniu 06 sierpnia 2020r. 

 

XXII Sesji, która odbyła się za pomocą środków komunikacji elektronicznej przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze. 

Obrady rozpoczęto 6 sierpnia 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:22 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nieobecni na posiedzeniu: 
- Rajmund Gazda 

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 
1. Otwarcie Sesji 
Na podstawie obecności potwierdzonej w programie eSesja Przewodniczący stwierdził, że w 
posiedzeniu bierze udział 20 osób, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych 
uchwał.  

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak.  

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z ustawą z dnia 31 marca 2020r. o zmianie ustawy 
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 
zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych oraz niektórych innych ustaw, organy samorządu terytorialnego mogą 
zwoływać i odbywać obrady z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość lub 
korespondencyjnie. Dodał, że radni muszą wyrazić zgodę na obrady prowadzone za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej.  

Głosowano w sprawie: 
decyzji o odbyciu Sesji przy użyciu środków komunikacji elektronicznej .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 



 
 

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad 
Przewodniczący poinformował o konieczności uzupełnienia porządku obrad o punkt 
dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego. Dodał, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Wyjaśnił, że konieczność 
zmiany wzoru wniosku zachodzi ze względu na przejęcie tych zadań przez Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecznej, które wcześniej realizował Wydział Komunalny Urzędu Miejskiego. 
 
Głosowano w sprawie: 
uzupełnienia porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia wzoru 
wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
Przewodniczący poinformował, że uchwała będzie rozpatrywana w punkcie 5 jako ostatnia. 
 
 
3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXI Sesji 
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki 
 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy 
Na wstępie Burmistrz poinformował o: 

• etapie realizacji budowy przedszkola w Jaśkowicach, 
• pozyskanych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska środkach finansowych 

na termomodernizację budynków komunalnych, 
• czynionych staraniach w kierunku pozyskania środków finansowych na 

termomodernizację kolejnych obiektów, 
• możliwości pozyskania dofinansowania do remontu ul.Rajcy, co wiązałoby się z 

koniecznością przesunięcia jej realizacji na rok przyszły. Dodał, że jest propozycja, 
aby środki zabezpieczone w roku bieżącym na to zadanie, wykorzystać na remont 
ulicy Jeżynowej i Magnoliowej, 

• etapie realizacji remontów poszczególnych dróg, 
• spotkaniu odbytym w Katowicach na temat przebiegu szybkiej kolei w związku z 

budową Centralnego Portu Komunikacyjnego, 
• spotkaniu z właścicielem Firmy NT Idustry na temat sprzedaży dwóch ostatnich pięter 

biurowca w Jaśkowicach oraz ¾ części terenu pod parking. Dodał, że przedstawiona 
propozycja została wstępnie zaakceptowana i po konsultacji z Radą Nadzorczą 



właściciel Firmy przekaże ostateczne stanowisko. Dopowiedział, że po opracowaniu 
operatu szacunkowego będzie przygotowywany przetarg nieograniczony. Wyjaśnił, że 
sprzedaż dwóch pięter budynku będzie wiązała się z powstaniem wspólnoty 
mieszkaniowej, 

• propozycji wykonania w roku przyszłym wszystkich czterech zadań zgłoszonych 
przez mieszkańców do realizacji w ramach środków przyznanych dla Centrum i 
Jaśkowic, żeby uniknąć konieczności organizacji zebrań mieszkańców, celem wyboru 
zadania, 

• odbytej delegacji do Niemiec celem zapoznania się z technologią redukcji osadów 
pochodzących z oczyszczalni ścieków. Dodał, że technologia polegała na 
karbonizacji, zgazowaniu i produkcji wodoru, która rozważana jest do zastosowania w 
budowanej nowej oczyszczalni w Zawiści, 

• aktualnej sytuacji epidemicznej w Orzeszu. 
 
Przewodniczący zaproponował, aby temat dotyczący realizacji zadań w ramach środków 
zabezpieczonych w budżecie dla Centrum i Jaśkowic przedyskutować na komisjach. 
 
W związku z pytaniami Radnych wyjaśniono, że: 

• sprawozdanie z realizacji wniosków pokontrolnych Regionalnej Izby Obrachunkowej 
zostanie zamieszczone na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 
i będzie można się z nim zapoznać, 

• w roku bieżącym nie będzie możliwości wykonania w zamian ul.Rajcy innego 
remontu w Jaśkowicach, gdyż nie ma dokumentacji na żadną inną drogę, 

• prace związane z czyszczeniem rowów melioracyjnych zostały już rozpoczęte, 
• złożony wniosek na dofinansowanie budowy obiektu szatniowego na stadionie 

miejskim czeka na ocenę, 
• PKP otrzymało decyzję Śląskiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

dot. likwidacji nieczynnego przejazdu kolejowego na drodze 925 łącznie z 
urządzeniami. Dodano, że ze strony Urzędu zwrócono się na piśmie do Komendy 
Wojewódzkiej o interwencję w tej sprawie, 

• gmina nie może wystąpić o komunalizację terenu będącego własnością kolei.  
 
Radni poruszyli sprawy: 

• zasypania dziur na drodze prowadzącej do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 
Komunalnych w sposób nie do przyjęcia, 

• przeciągającego się tematu uzupełnienia oznakowania na drodze powiatowej w rejonie 
Huty Szkła, 

• pozostałego bałaganu po likwidacji pojemników PCK na odzież używaną, które były 
zlokalizowane przy PSZOK-u oraz konieczności wykoszenia traw i wycięcia krzewów 
w tym rejonie, 

• organizacji zebrań z mieszkańcami celem wskazania zadań do realizacji w ramach 
środków funduszu sołeckiego, 

• konieczności przypomnienia mieszkańcom o zasadach ruchu drogowego 
obowiązujących również rowerzystów, 

• zasadności postawienia na ulicach Kasztanowej i Łącznej znaków ograniczenia 
prędkości do 30km/h, 

• pochylonych słupów telekomunikacyjnych na ul.Odrodzenia. 
 
 



 
Przewodniczący poinformował, że: 

• w okresie międzysesyjnym przez Radnego Lechosława Łukasika zostały złożone 
dwie interpelacje, z treścią których jak również z odpowiedziami można zapoznać się 
na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego, 

• ze względu na złożoną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargę na 
uchwałę Rady Miejskiej dotyczącą przyjęcia planu zagospodarowania przestrzennego 
dla Centrum i koniecznością jej przekazania wraz z odpowiedzią kolejna sesja 
odbędzie się dnia 27.08.2020r. 

 
Przewodniczący zwrócił się z prośbą, aby materiały dot. planowanego przebiegu szybkiej 
kolei w związku z budową Centralnego Portu Komunikacyjnego trafiły do jak największej 
liczby mieszkańców szczególnie z rejonu Zawady, Zawiści, Zazdrości, Jaśkowic i Centrum. 
 
 
5. Uchwały 
 
a) Podjęcie Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego w Orzeszu dla sołectwa Zgoń 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Dodał, że wszystkie uwagi 
złożone przez mieszkańców do planu muszą być ponownie przegłosowane. 

Projektant planu poinformował, że uwagi dotyczą stref pod liniami energetycznymi oraz 
kwestii związanych z wydobyciem, poszukiwaniem i eksploatacją złóż węgla kamiennego. 
Stwierdził, że wprowadzone do uchwały zmiany nie wpływają na wcześniejsze ustalenia, w 
związku z czym nie ma potrzeby ponownego wyłożenia projektu planu do publicznego 
wglądu. 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Adam Ratka, Piotr Szola 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka, Piotr Szola 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 3.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka, Piotr Szola 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 4.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Jan Spendel, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 5.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Jan Spendel, Stanisław Wycisło 
 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 6.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 7.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 8.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 



 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 9.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, 
Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 10.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Mateusz 
Szweda 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 11.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Mateusz 
Szweda 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 13.  
 
 



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Mateusz 
Szweda 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 14.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Lechosław Łukasik, Adam Ratka 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 15.1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, 
Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 15.2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 16.1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 16.2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Mateusz 
Szweda 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 16.3.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi nr 17.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Mateusz 
Szweda 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 18.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kurasz, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 19.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 



 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 20.1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 20.2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, 
Adam Ratka 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
Głosowano w sprawie: 
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia w całości uwagi nr 22.2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
 



 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w Orzeszu dla sołectwa Zgoń.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
PRZECIW (1) Lechosław Łukasik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Adam Ratka, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
b) Podjęcie Uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na 
Burmistrza Miasta Orzesze 
Przewodniczący poinformował, że sprawa skargi była przeanalizowana przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji, która opowiedziała się za podtrzymaniem wcześniejszego stanowiska 
dotyczącego uznania skargi za bezzasadnej, w związku z brakiem wskazania przez Skarżącą 
nowych okoliczności w sprawie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza 
Miasta Orzesze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Damian Mrowiec, Teresa Potysz, Piotr Szola 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
Przewodniczący poinformował o złożonym przez Skarżącą piśmie zawierającym pytania, na 
które trzeba będzie przygotować odpowiedź. Dodał, że poruszana problematyka braku 
odpowiedzi na pytania jest przedmiotem skargi skierowanej na Radę do Wojewody. 
 
 
c) Podjęcie Uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
 



 
Skarbnik Miasta poinformowała, że planuje się wyemitować obligacje w wysokości 15mln.zł 
w sześciu seriach w roku 2020 w wysokości 7mln.zł oraz w wysokości 8mln.zł w roku 2021. 
Dodała, że celem emisji obligacji będzie finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz 
spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów. Dopowiedziała, że wykup 
obligacji planowany jest od roku 2024. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu 
i Mienia Gminy poparła propozycję Burmistrza, aby w związku z emisją obligacji w latach 
przyszłych były realizowane następujące zadania inwestycyjne: rozbudowa sieci 
kanalizacyjnej, budowa przedszkola w centrum, budowa hali sportowej wraz z centrum 
kultury oraz inwestycje drogowe. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło 
PRZECIW (2) Wojciech Dudek, Lechosław Łukasik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Adam Ratka 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Piotr Szola 
 
 
d) Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Orzesze na lata 2020-2040 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
W związku z pytaniami Skarbnik Miasta wyjaśniła, że: 

• zadania realizowane w latach przyszłych w związku z emisją obligacji zostaną 
wpisane do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040 po oszacowaniu ich 
kosztów, 

• zmniejszenie środków na planowane remonty dróg związane jest z ich przesunięciem 
na przebudowę i modernizację dróg, czyli zmniejszane są środki na wydatkach 
bieżących a zwiększane na wydatkach majątkowych. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2020-2040.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 



 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
PRZECIW (1) Wojciech Dudek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Lechosław Łukasik, Adam Ratka 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
e) Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2020r. 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2020r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
PRZECIW (1) Wojciech Dudek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Adam Ratka 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
f) Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej nr XX/247/20 z dnia 25 
czerwca 2020r. dotyczącej zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację zadania - 
„Termomodernizacja budynków mieszkalnych położonych w Orzeszu przy ul.Gliwickiej 
65 i Grzegorczyka 1” 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Uchwały Rady Miejskiej nr XX/247/20 z dnia 25 
czerwca 2020r. dotyczącej zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację zadania - „Termomodernizacja 
budynków mieszkalnych położonych w Orzeszu przy ul.Gliwickiej 65 i Grzegorczyka 1”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 
 



 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
PRZECIW (1) Lechosław Łukasik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
g) Podjęcie Uchwały w sprawie niedochodzenia należności przypadających Miastu 
Orzesze oraz jego jednostkom organizacyjnym z tytułu rekompensaty, o której mowa w 
art.10 ust.1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013r. o przeciwdziałaniu nadmiernym 
opóźnieniom w transakcjach handlowych 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej niedochodzenia należności przypadających Miastu Orzesze oraz 
jego jednostkom organizacyjnym z tytułu rekompensaty, o której mowa w art.10 ust.1 pkt 1 
ustawy z dnia 8 marca 2013r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach 
handlowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Dudek, Adam Ratka 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
h) Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu na zadanie: „Przebudowa ul.Żorskiej w Orzeszu - etap II" 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Dodał, że są szanse, aby w 
roku bieżącym został zakończony remont tej drogi do sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu 
z DK 81. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na 
zadanie: „Przebudowa ul.Żorskiej w Orzeszu - etap II".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
i) Podjęcie Uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazw drogom wewnętrznym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
j) Podjęcie Uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy istniejącej a dotychczas 
nienazwanej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazwy ulicy istniejącej a dotychczas nienazwanej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 



k) Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonych przy ul.Łąkowej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonych przy ul.Łąkowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
l) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Modrzewiowej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Orzeszu 
przy ul.Modrzewiowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (1) Rajmund Gazda 
 
 
m) Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia Uchwały dotyczącej przyjęcia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.  
 
 



Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam 
Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Piotr Szola 
 
 
6. Zamknięcie Sesji 
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XXII Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                 Przewodniczący 
     Protokołowała        Rady Miejskiej 
 
mgr Marzena Nowak                             mgr inż. Jan Mach 
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